
Protokół Nr XXXVIII/2021
z sesji Rady Miejskiej w Ziębicach,

która odbyła się dnia 25 listopada 2021 r.,
 w Sali Konferencyjnej Ratusza Miejskiego w Ziębicach

Godzina rozpoczęcia: 14:03

Godzina zakończenia: 15:31

Obecni radni: 13

Nieobecni radni: 1 (J. Bednarz)

W sesji uczestniczyli:

- Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz,

- Główna Księgowa L. Nowak,

- Radca Prawny M. Pływacz,

- Sołtysi

1. Otwarcie sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Sobków otworzyła obrady XXXVIII sesji Rady Miejskiej

w Ziębicach i przywitała wszystkich przybyłych Radnych oraz gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Stwierdzono, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania

prawomocnych decyzji i uchwał.

3. Przyjecie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  A.  Sobków powiedziała,  że  wszyscy radni  otrzymali  porządek

obrad i zapoznali się z nim oraz spytała czy ktoś z obecnych wnosi uwagi lub zmiany.

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Miejskiej. 

5.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  programu  współpracy  Gminy  Ziębice

z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy



o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022.

6.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  uzupełniających  do  Rady

Sołeckiej Sołectwa Służejów. 

7.  Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji nowych przystanków

komunikacyjnych  na  potrzeby  gminnej  komunikacji  autobusowej  w  ciągu  drogi  powiatowej

w granicach Gminy Ziębice. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Ziębice do

spółki Agencja Rozwoju Aglomeracji Wrocławskiej S.A.

9.  Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

10. Informacja Przewodniczącej Rady.

11. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

12. Zamknięcie sesji.

 

Burmistrz Ziębic zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał

ws.: 

* przyjęcia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie  oraz  Ochrony  Ofiar

Przemocy w Rodzinie dla Gminy Ziębice na lata 2021-2024,

* zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok,

* zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2021-2035.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Ziębicach  zgłosiła  wniosek  formalny  o  wprowadzenie  do

porządku obrad projektów uchwał ws.: 

* ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ziębic,

* ustalenia zasad wypłaty diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych.

 

→ Wprowadzenie projektu uchwały ws. przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Ziębice na lata 2021-2024.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  13  radnych  13  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

→ Wprowadzenie projektu uchwały ws. zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  13  radnych  13  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.



→  Wprowadzenie  projektu  uchwały  ws.  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy

Ziębice na lata 2021-2035

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  13  radnych  13  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

→ Wprowadzenie projektu uchwały ws.  ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ziębic.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  13  radnych  13  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

→ Wprowadzenie  projektu  uchwały ws. ustalenia  zasad  wypłaty diet  dla  radnych oraz  zwrotu

kosztów podróży służbowych radnych.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  13  radnych  13  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

Przewodnicząca przedstawiła porządek po zmianach. 

Poprosiła o przyjęcie zmienionego porządku obrad.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  13  radnych  13  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła zmieniony porządek obrad.

4. Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  powiedziała,  że  wszyscy  Radni  otrzymali  projekt

protokołu  i  mieli  czas  na  zapoznanie  się  z  nim.  Przewodnicząca  poinformowała,  że  nikt

z Radnych nie wniósł uwag i zarządziła głosowanie.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  13  radnych  13  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół.

5.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  programu  współpracy  Gminy  Ziębice

z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022.

 



Projekt uchwały przedstawił  Burmistrz  Ziębic.  Poinformował,  że projekt  podlegał konsultacjom

społecznym.

Komisja  Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną  o  projekcie

uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  13  radnych  13  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 349/VIII/2021 ws.  programu

współpracy Gminy Ziębice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022.

6.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  uzupełniających  do  Rady

Sołeckiej Sołectwa Służejów. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic. 

Komisja  Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną  o  projekcie

uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  13  radnych  13  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 350/VIII/2021 ws. zarządzenia

wyborów uzupełniających do Rady Sołeckiej Sołectwa Służejów. 

7.  Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji  nowych przystanków

komunikacyjnych  na  potrzeby  gminnej  komunikacji  autobusowej  w  ciągu  drogi  powiatowej

w granicach Gminy Ziębice. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic. 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  13  radnych  13  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku  głosów „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr 351/VIII/2021  ws.  ustalenia

wstępnej  lokalizacji  nowych  przystanków  komunikacyjnych  na  potrzeby  gminnej

komunikacji autobusowej w ciągu drogi powiatowej w granicach Gminy Ziębice. 



8.  Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Ziębice do

spółki Agencja Rozwoju Aglomeracji Wrocławskiej S.A.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic. 

Radny W. Iskra zapytał czy pomoc tej spółki w pisaniu projektów będzie bezpłatna?

Burmistrz odpowiedział, że są możliwe 2 formy współpracy: decyzja zarządu spółki o finansowaniu

projektu lub współfinansowanie (wkład gminy). 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  13  radnych  13  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 352/VIII/2021 ws.  wyrażenia

zgody na przystąpienie Gminy Ziębice do spółki Agencja Rozwoju Aglomeracji Wrocławskiej

S.A.

9.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Ziębice na lata 2021-

2024.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic. 

Komisja  Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną  o  projekcie

uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  13  radnych  13  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła  uchwałę  nr 353/VIII/2021 ws.  przyjęcia

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy

w Rodzinie dla Gminy Ziębice na lata 2021-2024.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  13  radnych  13  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  354/VIII/2021  ws.  zmian

w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

11.  Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Ziębice na lata 2021-2035.

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  13  radnych  13  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  355/VIII/2021  ws.  zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2021-2035.

14:42- wyszedł Burmistrz

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ziębic.

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ziębicach. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  13  radnych  12  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  1  głosie  „wstrzymującym  się”  przyjęła  uchwałę  nr  356/VIII/2021  ws.  ustalenia

wynagrodzenia Burmistrza Ziębic. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad wypłaty diet dla radnych oraz zwrotu

kosztów podróży służbowych radnych.

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ziębicach. 

14:50- wrócił Burmistrz

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  13  radnych  10  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy 3 głosach „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 357/VIII/2021 ws.  ustalenia zasad

wypłaty diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych.

14.  Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.



Burmistrz omówił najważniejsze sprawy.

Radny W. Iskra zapytał czy Cyklostrada i ścieżka rowerowa to dwie różne inwestycje czy będą się

jednak pokrywać?

Burmistrz odpowiedział, że Cyklostrada to jedynie taka nazwa ścieżki rowerowej, która połączy się

z tą naszą.

Radny  J.  Koprowski  dodał,  że  różnica  polega  na  tym,  że  każda  gmina  mogła  sobie  ścieżki

rowerowe projektować wg własnych potrzeb, a Cyklostrada będzie o jednym standardzie. 

15. Informacja Przewodniczącej Rady.

Przewodnicząca  poinformowała  o  wpływających  pismach  i  przypomniała,  że  wszystkie  pisma

dostępne są w Biurze Rady.

16. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

Radny J. Sobol zwrócił uwagę na kontrolę sposobu parkowania na terenie miasta, a szczególnie

w Rynku – który objęty jest strefą, gdzie powinno się parkować tylko w miejscach wyznaczonych,

przez wyznaczone do tego służby. 

Radny W. Ochał podziękował Sekretarzowi Gminy za umieszczenie na sali godła Polski. Zwrócił

uwagę także na organizację ruchu na ul. Wałowej, gdzie wykonywany jest remont, gdyż odcięto

dojazd do ul. Wąskiej (do Ośrodka Zdrowia). Radny zapytał czy sytuacja ulegnie zmianie. 

15:15 - Wyszedł Radny J. Sobol oraz Radny W. Iskra

Burmistrz  przeprosił  za  utrudnienia,  zapewnił,  że  postara  się  wymóc  na  firmie  przestrzeganie

ustaleń o dostępności dojazdu do ul. Wąskiej. 

15:15 - Wyszedł Radny M. Kuriata, Radny W. Ochał

Radny J. Koprowski przedstawił prezentację omawiając cele i założenia programu S.P.R.I.N.G.,

w którym uczestniczy. 

15:21 – Wywrócili Radni: W. Iskra, W. Ochał, J. Sobol

Radna A. Sobków zapytała o sytuacje epidemiologiczną w gminie.



Burmistrz odpowiedział, że dużym problem jest fakt, że szkołach często pojawiają się kwarantanny

i  zachorowania,  co  paraliżuje  prace  i  naukę.  Urząd póki  co  zostaje  otwarty.  Straż  Miejska  ma

możliwość wręczania mandatów dla osób bez maseczki. 

17. Zamknięcie sesji.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  zamknęła  obrady  XXXVIII  Sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach.

Na tym protokół zakończono.

Nagranie audio stanowi integralną część protokołu.

Głosowania imienne stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Agata Sobków                                ...……………………….

Protokolant: Monika Mikosz                                                              ……..……………………


